
B 
 
 
 

Hillerød, den 25. januar 2017 
 
 
on 25-01-2017 19:04 
Jessica Kristensen j.perysch@gmail.com 
 
 
Forslag til ordinært afdelingsmøde 
 
Hej Bestyrelse. 
 
Vi vil gerne fremsætte et forslag om at enten udbygge de eksisterede legepladser eller bygge en 
ny legeplads oppe på "bakke" 
 
Udbygning af de eksisterende kunne f.eks. være med klatrestativ og rutsjebane.    
 
Det vil skabe et meget mere børnevenligt miljø. 
 
Med venlig Hilsen. 
 
Frødalen 24 1 tv. 
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Hillerød, den 26. januar 2017 
 
 
Bestyrelsen genfremsætter forslag til stibelægning og indstiller til vedtagelse.  
 
Forslaget blev oprindelig fremsat af Marianne Faber, Frødalen 26, 1.th., dateret den 15. januar 
2016 (se nedenfor). 
 
P.B.V. 
Chresten Krabbe 
Formand 

 



 
Afdeling 460-0 

Frødalen, 3400 Hillerød 
Til samtlige beboere i afdeling 
460-0 Frødalen, Hillerød 

 
 

Hillerød, den 26. januar 2017 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Indkomne forslag punkt 6A og 6B til Afdelingsmødet onsdag den 8. februar 2017 
 
 
 
 
 
 
Med venlig hilsen 
P.B.V. 
Chresten Krabbe 
Formand 


